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راه اندازی،  و  تأسیس  تا  مجوز  اخذ  مرحله  از  شرکتی  هر 
مراحل قابل  ردیابی و رهگیری را طی می کند که به راحتی 
توسط ادارات ذیربط قابل شناسایی و نحوه فعالیت آن قابل 

است. پیگیری 
جدید فعالیت  از  گذشته  دهه های  در  که   سالهاست 

به میان آمده و مدعی راه اندازی  الکترونیک" سخن  "دولت 
به  پس  است  چنین  اگر  شده اند.  اداری  یکپارچه  سیستم 
سادگی می توان با صدور مجوز برای هر شرکتی، آن را در 
اجتماعی  تأمین   - مالیاتی  امور  همچون  اداراتی  سامانه های 
و  مشاهده   ... و  شهرداری ها   - اداره صمت  کار-   اداره   -

بودن آنها را رصد کرد. یا غیرفعال  بودن  فعال 
راه های  اداری و  امکانات عظیم  این همه  با  چگونه است که 
صوری  شرکت  هزار   850 صوری،  شرکت های  شناسایی 
همه  کارشناسان  و  بازرسان  نظارتی  تیررس  از  توانسته اند، 

ادارات خارج شوند و نقش کاذب به خود گیرند؟
تخلفات و گرفتن  انجام  این شرکت ها صرفاً جهت  از  بعضی 
و  دفتر  هیچ  و  مجوز گرفته اند  قانون،  زدن  دور  و  امتیازات 
راحتی  به  داده اند  آدرسی  هم  اگر  و  ندارند  را  کاری  محل 
فعالیت  سقم  و  صحت  می توانسته اند  ادارات  این  بازرسان 

کنند. اثبات  را  آنها 
آنها  داشت،  وجود  کار  این  برای  اراده ای  و  عزم  اگر  قطعاً 
بیرون بکشند و همه چیز را روشن  می توانستند مو از ماست 

برسانند. سرانجام  به  و  پیگیری کرده  شفاف،  و 
و  شده  مشخص  آن  اعتبار  مدت  مجوزی،  هر  در  معمولاً 
شروع  سال،  دو  یکی  یا  ماه  شش  طی  مزبور  شرکت  اگر 
مجوز،  صادرکننده  مرجع  طرف  از  رسماً  نکند،  فعالیت  به 
هزار   850 که  است  چگونه  می شود.  اعلام  باطل  مجوزش 
شرکت طی سالیان دراز، در حاشیه امن بوده و فقط جایگاه 

صوری و روی کاغذ داشته اند؟!

4

سرپرست اداره کل دامپزشکی استان فارس 

در مصاحبه اختصاصی با طلوع خبرداد:

اجرای طرح تشدید 
نظارت بر ذبح دام های قربانی 

در فارس

4

شهردار منطقه ۱۱ شیرازمطرح کرد؛

 توسعه فضای ورزشی در سطح منطقه

4

شهردار منطقه ۱۰ شیراز عنوان کرد؛

تحولات عمرانی و ترافیکی 
در منطقه ۱۰

1

کمبود و گرانی دارو؛ بحران نگران کننده برای بیماران سرطانی و خاص
2

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

رئیس کمیته حمل و نقل کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

در جلسات کمیسیون عمران برای رسیدگی به 

مطالبات کامیون داران چه گذشت؟
گازوئیل سه نرخی منتفی شد

قول وزارت صمت برای پیگیری اصلاح پیمایش سهمیه سوخت

1

4

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه بقیه الله شیراز خبرداد:

برگزاری 436 برنامه بزرگداشت 
سالگرد ارتحال امام خمینی )ره( 

در شیراز

هزار   ۸۵۰ شناسایی  از  کشور  املاک  و  اسناد  ثبت  سازمان  رئیس   
از  داد و گفت:  به عنوان شرکت های صوری و کاغذی خبر  شرکت 
قانونگذار انتظار داریم که در اصلاح و بازنگری قانون تجارت به ویژه 

در زمینه ثبت شرکت ها با جدیت ورود کند.
بابایی  املاک کشور، حسن  و  اسناد  ثبت  سازمان  از  ایرنا  به گزارش 
در سومین همایش ملی رؤسای ثبت شرکت های کشور که با رویکرد 
روسای  دولتی،  و  قضایی  مسئولان  حضور  با  فرایندها  هوشمندسازی 
با  امیدواریم  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  سراسر کشور  ثبت شرکت های 
الکترونیکی شدن اشخاص حقوقی و پایش مستمر آنها همچنین دسترسی 
و  صوری  شرکت های  موضوع  داد؛  خواهیم  ذی صلاح  مراجع  به  که 

کاغذی را در عمل منتفی کنیم.
وی ادامه داد: امروز نیاز فعالان اقتصادی برای شفافیت و روشن بودن 
بتواند  را  اقتصادی  فعالیت  مختلف  ابعاد  تا  است  جامع  قانون  اقدامات، 
برای هفت دهه قبل است و پاسخگوی  قانونی که شاید  پوشش دهد، 
نیازهای امروز نیست؛ بنابراین نیازمند بازنگری در قوانین هستیم که در 
ثبت شرکت ها رونمایی  را در حوزه  اقدامات خوبی  قوه قضاییه  هفته 

خواهیم کرد.
بابایی خاطرنشان کرد: در دوران تحول و تعالی قوه قضاییه شاهد اقدامات 
تحولی خوبی در حوزه ثبت شرکت ها هستیم، در کنار الکترونیکی شدن 
باید چشم انداز هوشمند شدن را نیز داشته باشیم تا خطاها به کمترین 

تعداد ممکن برسد.
سازمان  مدیران  استانی  سفرهای  و  میدانی  بازدیدهای  به  همچنین  وی 
ثبت اسناد اشاره کرد و افزود: سازمان ثبت تیم هایی را به استان ها اعزام 
بررسی  به  و  برگزار  اقتصادی جلساتی  فعالان  با  نزدیک  از  تا  می کند 

مشکلات آن ها بپردازند.
اداره  طریق  از  استانی  سفر   ۲۷ اخیر  سال  یک  در  کرد:  اضافه  بابایی 
اقتصادی  فعال   ۵۰۰ و  هزار  از  بیش  با  و  انجام  شرکت ها  ثبت  کل 
بازدید  هم  تولیدی  از ۵۰ کارخانه  اینکه  است ضمن  انجام شده  دیدار 
اقتصادی آن ها جلساتی برگزار کرده اند که در  فعالان  با مدیران و  و 
 نتیجه آن ۴۳ معضل توسط اداره کل ثبت شرکت ها حل و فصل شده 

است.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور تصریح کرد: باید از فعالان 
با وجود  کنیم؛ آن ها  فصل  و  را حل  و مشکلاتشان  اقتصادی حمایت 
تحریم، محدودیت ها و شرایط خاص، سنگر تولید را رها نکردند و باید 
فعالان اقتصادی را بیشتر دلگرم کنیم، کمک و حمایت های سازمان 

ثبت اسناد می تواند نقش موثری در تولید داشته باشد.
بابایی افزود: سردفتران در حوزه اسناد و املاک مورد اعتماد هستند و 
مقرر شده است در زمینه اجرا و ثبت شرکت ها مجموعه ای از اختیارات 
را به سران دفاتر تجویز کنیم تا سردفتران بتوانند به نحو احسن خدمت 

رسانی را داشته باشند.
وی با اشاره به اقدامات تحولی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: 
بهترین راهکار برای پیشگیری از اطاله اداری، بحث الکترونیکی شدن و 
هوشمندسازی است و از معاونت های مختلف سازمان ثبت اسناد انتظار 
دارم که با جدیت پیگیری کنند و آموزش های لازم را به کارشناسان 

سازمان ارائه دهند.
در سال گذشته،  داد:  ادامه  املاک کشور  و  اسناد  ثبت  سازمان  رئیس 
بود  خوبی  بسیار  کار  که  شد  انجام  تجاری  دفاتر  الکترونیکی  پلمپ 
پلمب  بود  شده  تصریح  پیشرفت  هفتم  برنامه  در  تکالیفی که  از  یکی 
الکترونیک دفاتر تجاری بود. این امر منجر به صرفه جویی ۱۲۷ میلیون 
برگ کاغذ در کمتر از یک سال شده و اثر حذف فیزیک کاغذ سرعت 

در ارائه خدمات است.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: حداقل یک تا ۲ ماه 
دفاتر  دقیقه   ۵ از  کمتر  در  امروز  اما  بود  زمان بر  تجاری  دفاتر  پلمپ 
رضایتمندی  کاغذ  جویی  صرفه  بر  علاوه  و  می شوند  پلمب  تجاری 

بازرگانان و تجار ایجاد شده است.
از  جلوگیری  دفاتر  شدن  الکترونیکی  مهم  آثار  از  یکی  افزود:  بابایی 
داشتند  را  قابلیت جعل  تجاری سنتی  دفاتر  است،  داده ها  جعل و حفظ 
پلمپ  و  شدن  الکترونیکی  با  امروز  اما  می شد،  مخدوش  اطلاعات  و 

الکترونیک، محلی برای جعل و مخدوش شدن وجود ندارد.
بابایی ادامه داد: اقدام خوب دیگری که در ثبت شرکت ها انجام شده، 
 ۲ امروزه  است،  یا شرکت ها  اشخاص حقوقی  الکترونیک  صدور سند 
میلیون و ۳۰۰ هزار شخص حقوقی داریم، اما اطلاعات دقیقی از نحوه 
تعهدات  و  وام ها  میزان  سرمایه ها،  میزان  حقوقی  اشخاص  این  فعالیت 
الکترونیکی  باید  که  نداریم  دارند؛  مؤسسات  و  بانک ها  به  که  مالی 
حقوقی  شخصیت های  حقوقی،  اشخاص  و  بگیریم  پیش  در  را  شدن 
داده های  و  باشند  الکترونیک  سند  دارای  باید  مؤسسات  و  شرکت ها 
 آن ها تجمیع شود تا در اختیار متولیان، تصمیم گیران و تصمیم سازان قرار 

گیرد.

رئیس سازمان ثبت اسناد:

دلیل  به  شیراز  زرقان  پالایشگاه  کارکنان  از  تعدادی  شنبه  شامگاه 
نشتی گاز کشته و زخمی شده اند. بر اثر این حادثه سه تن جان خود را 
از دست داده و ۱۳ تن نیز به بیمارستان های شیراز و زرقان منتقل شدند.
به گزارش ایلنا، شامگاه شنبه ۱۰ خرداد، چند تن از کارکنان پالایشگاه 
زرقان شیراز به دلیل نشت گاز سمی کشته و زخمی شده اند.  بر اثر این 
حادثه سه تن جان خود را از دست داده و ۱۳ تن نیز به بیمارستان های 

شیراز و زرقان منتقل شدند.
افراد  از  تعدادی  کشور،  بحران  مدیریت  سازمان  سخنگوی  گفته  به   
به صورت سرپایی در محل درمان شدند و باقی  مصدومان بدحال به 
مراکز درمانی شیراز و زرقان انتقال یافتند که متاسفانه دو تن از آن ها 
بلافاصله پس از انتقال به مراکز درمانی فوت کرده اند و یک نفر نیز 

ساعاتی پیش درگذشت. 

پالایشگاه نفت خام زرقان در جاده شیراز به اصفهان قرار دارد و به 
از  یکی  در  سولفید  هیدروژن  گاز  نشت  از  پس  ظفری  حسین  گفته 

مخازن این پالایشگاه، شش تیم اورژانس به محل حادثه اعزام شدند.

جزئیاتی جدید از حادثه پالایشگاه زرقان شیراز

نقل کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی  رئیس کمیته حمل و 
جزئیات جلسات فشرده با کامیون داران و مسئولان را تشریح کرد.

غلامرضا شریعتی اندرانی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره آخرین 
وضعیت پیگیری مطالبات کامیون داران در کمیسیون عمران گفت: به 
محض این که در ایام اخیر مشکلات کامیون داران بروز پیدا کرد؛ ما 
در کمیسیون عمران جلسات مختلفی با حضور اتحادیه، اصناف مرتبط 

حوزه حمل و نقل و مدیران دستگاه های دولتی داشتیم.
رئیس کمیته حمل و نقل کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی ادامه 
داد: کامیون داران چندین مطالبه اساسی داشتند که یک بخشی از این 
مطالبات مربوط به نرخ گازوئیل بود که سه نرخی بودن اش متنفی شد و 

مانند روشی تا الان داده می شد به همان شکل باقی خواهد ماند.
بود که  پیمایش  داران درباره بحث  افزود: خواسته دیگر کامیون  وی 
وزارت صمت قول دارد به روزرسانی کند؛ چراکه کامیون داران معترض 
سوخت  سهمیه  تعیین  برای  صمت  وزارت  که  پیمایشی  روش  بودند 
محاسبه کرده تا ۲۰ روز بیشتر کفاف نمی دهد و ۱۰ روز کم است که 

با حضور خود عزیزانی که در جلسه بودند، این مسئله هم مصوب شد.
مطالبه  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو  این 
دیگر  خواسته  گفت:  بیمه شان  با  مرتبط  بحث  در  کامیون داران  دیگر 
کامیون داران در ارتباط با بحث بیمه بود که سازمان تأمین اجتماعی قول 
داد آن را به مدل  گذشته بازگرداند و دولت هم قول داد برای تخصیص 
یارانه که باید به این عزیزان داده شود به سازمان تأمین اجتماعی کمک 

کند.
وی ادامه داد: نکته بعدی درباره بحث تأمین قطعات، لاستیک و روغن 
کامیون ها بود که در حال پیگیری است تا وزارت صمت خودش مستقیماً 
اختیار شرکت های  تولیدکنندگان داخلی در  از طریق  را  امکانات  این 
حمل و نقل قرار دهد که این کالاها مستقیم به دست رانندگان برسد و 

قیمت پایین بیاید و کمکی به حال رانندگان عزیز باشد.

رئیس کمیته حمل و نقل کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: خواسته های عزیزان مطرح شد و به نظر می آید دستگاه های دولتی 
کمک خوبی کردند. کمیسیون عمران هم جلسات سنگین و فشرده ای 
گذاشت تا خواسته جامعه حمل و نقلی به لطف خدا برطرف شود که شد.
وی تاکید کرد: جلسات ما با حضور مدیران حمل و نقل بخش خصوصی، 
انجمن صنفی، کانون کارفرمایان برگزار شد و کسی هم غایب نبود. ما 
به این توافقات رسیدیم و آنها هم قبول کردند. مطالبات کامیون داران در 
جلسات مطرح شد و به حمدالله دولت هم قبول کرد ما هم انتظار داریم 

این مطالبات به سرعت برطرف شود.
این عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: این 
نوع نیازها و درخواست ها در همه اصناف وجود دارد، قشری درخواست 
دارد.  بیشتر صنفی  رسیدگی  درخواست  قشری  یا  دارد  افزایش حقوق 
به  که  داشتند  خواسته هایی  هم  ونقل  حمل  حوزه  زحمتکش  عزیزان 

سرعت هم مورد بررسی قرار گرفت و تأمین شد.
پیش از این هم رضایی کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس گفته بود 
که متأسفانه مسئولیت تعیین سهمیه سوخت براساس پیمایش، به اشتباه 
در آیین نامه دولت به وزارت صمت سپرده شده، در حالی که باید در 
اختیار وزارت نفت یا سازمان راهداری باشد. این موضوع قرار است در 

قالب یک طرح دوفوریتی اصلاح شود.

رئیس کمیته حمل و نقل کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

گازوئیل سه نرخی منتفی شد

قول وزارت صمت برای پیگیری اصلاح پیمایش سهمیه سوخت

از  بالای ۱۸ سال  اعضای مجرد  سرپرستان خانوار جهت جداسازی 
اقتصادی می توانند از طریق سامانه خدمات  خانوار خود به دلیل وسع 

غیرحضوری سازمان هدفمندسازی یارانه ها اقدام کنند.
که  کرد  اعلام  یارانه ها  هدفمندسازی  سازمان  ایسنا،  گزارش  به 
از  سال   ۱۸ بالای  مجرد  اعضای  جداسازی  جهت  خانوار  سرپرستان 
خدمات  سامانه  به  مراجعه  با  می توانند  اقتصادی  وسع  دلیل  به  خانوار 
غیرحضوری سازمان و سپس ورود به سامانه ncr.ir سازمان ثبت احوال 

کشور درخواست خود را ثبت نمایند.

پس از طی مراحل بررسی در صورتی که وسع اقتصادی عضو مورد 
نظر مور تأیید و یا رد وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی قرار گیرد 
نتیجه درخواست توسط سازمان ثبت احوال کشور به سرپرست خانوار 
باشد سازمان  تأیید  پیامک می شود.چنانچه درخواست ثبت شده مورد 
ثبت احوال به سازمان هدفمندسازی یارانه ها اعلام و برای فرد جدید 
خانوار تک نفره ایجاد شده و در صورتی که در آزمون وسع مشمول 
دریافت یارانه باشد یارانه فرد به حساب اعلام شده در سامانه خدمات 

غیرحضوری سازمان هدفمندسازی یارانه ها واریز خواهد شد.

سازمانهدفمندییارانهها:


